
 
 

Hej medlemmar! 

 

Nu är vi så gott som färdiga med uppfräschningen av ovanvåningen och 
tänker gå vidare med Gymmet. 

Detta kommer att göras i etapper. Första etappen kommer 
förhoppningsvis ske redan i januari med nya LED-lysrör. 

 

Nästa steg blir nytt golv och ommålning. Sedan blir det fokus på 
utrustning och maskiner. 

Vi kommer att få besök av några Gymföretag under januari för att få höra 
deras förslag/synpunkter och offerter. 

Men vi behöver även få in synpunkter, önskemål och förslag från alla er 
medlemmar. 

 

Maila till: arbetsledare@halsomagasinet.net 

 
Eller lägg dina idéer i förslagslådan på Hälsomagasinet.  

 
Målsättningen är att ha ett förslag på utrustning och maskiner framme 

till Årsmötet i slutet av mars. 

TACK! 


